
Zn: Or.0012.7.2OL9
Protokół Nr 7/2019

z posiedzenia Komisji Spraw Olywatelskich
odbytego w dniu 30 września2019 roku.

Przewodniczqcy Komisji Bogusław Bartos otworz5Ą kolejne posiedzenie i na
wstępie powitał jej członków.
Stwierdził, ie na stan 5 członków Komisji zgodtie zlistą obecności w posiedzeniu
udziałbterze,S co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi zat'qczniknr 1 do protokofu.
Następnie Przęwodniczący Komisj i powitał:

- Wójta Gminy Fałków
- Przewodnrcząaęgo Rady Gminy
- Dyrektora PSP w Fałkowie
- Dyrektora PSP w Czermnie

Henryka Koniecznego,
Piotra Gonerkę,
Mirosławę Palus,
Mariannę GraŻytę Michalsk4,

Lista obecnoŚci stanowi załączntknr 2 do niniejszego protokofu.
Wraz z zaproszęniami uczestnicy posiedzenia otrzymali proponowany porządek

posiedzenlaw zwiqzku z tym Przewodniczący Komisji zwrócił. się o zgłaszanlę zmian
do tego porządku.
Do proponowanego porządku nie zgł.oszono zadnychzmtan, został' onprzyjęty
jednogłośnie, stanowi załącznikrrr 3 do niniejszego protokołu w następującym
brzmieniu:

1. otwarcie posiedzenia i stwięrdzenię quorum.
2. Przyjęcie porz4dku posiedzenia.
3 . P rzy1ęcie protokofu z poprzedniego posie dzęnta Komisj i.

4. Przygotowanie hali sportowej do nowego sezonu-plan dzratantat orgaruzacja
inprez sportowych.

5 . Informacj a doty cz4ca przebiegl wypoczynku letniego dzięci i rriodzieŻy .

6, Wywiązywanie się uczniów z obowiqzku szkolnego
1. Zaopintowanie pisma Zarządu Gminnego Ludowego Klubu Sportowego

w Fałkowie.
E. Sprawy róire
9, Zakoitczęnie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji zwróctł się o zgłaszanie uwag do protokołu z
poprzedniego posiedzeniaKomisji, które odbyło się w dniu 30 sierpnia 2019 roku.

W tym temacie gŁos zabrataradnaBlŻbięta Sliwińska, która zwrócIta się o zmianę w
pkt.6 zapisu ,, jakaś pani radna,' rIa ,,radrla AgnieszkaZęnka-Zgantacz,, ,

W związlu z tym, ze nte zgtoszotto innych uwag do tego protokotu zostaŁ on przyjęty
jednogłośnie.
Ad.Pkt.4.

W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrał.a Mirosława Palus Dyrektorka
Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie.
Poinformowała ona, ie hala sportowa przygotowana jest do rozpoczęcia nowęgo
sezonu.
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Będęc przy głosie zapoznata radtych z harmonogramem zajęÓ sportowych
planowanych przez GLKS Fałków i Akademię Piłkarską Fałków w sezonie
20t9t2020
- GLKS: Fitness kobiet _ EIibieta Szymczyk. poniedziałek i czwartęk w godzinach
18.00-19.00 ( 1 Sekcjahali).
- GLKS piłka noŻna seniorów. Kamil Jarząb, piątek w godzinach 19.00-20.30 (Hala
sportowa - planowan e rozpoczęcie listopa d 20 I9r.).
- Akademia Piłkarska sekcja dziecięco rrlrodziężtowa - Sebastian Stefanęk, wtorek w
godzinach 18.00-19.30 i pi4tek w godzinach 17.30-19.00 ( Hala sportowa).

Zajęcia sportowe pozalekcyjne Szkolny Klub Sportowy:
- Mini piłka ręczna chłopców _ Robert Soboń, Środka w godzinach 13.35-14.20 (HaIa
sportowa).
- Mini piłka siatkowa dziewcząti chłopców _ Piotr Koń, piątek w godzinach
12.40-13.25 ( Hala sportowa).
- Mini piłka siatkowa dziewcząti chłopców _ Piotr Koń, środka w godzinach
t3.35-14.20.

Będ4c przy głosie Dyrektor Palus poinformowaŁa, Żę w poprzednich latach na hali
sportowej odbywały się między równieŻ turnieje i zawody sportowe powiatowe otaz

wojewódzkie.
W sezonie 201912020 z hali będ4 mogły równiez skorzystać organtzatorzy imprez
sportowych spoza terenu poinformowała Dyrektor Palus.
Ad.pkt.5.

Głos ponowie zabrała Dyrektor Palus i poinformowała o wypoczynku letnim
uczniów Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie.
Z wypoczynku zorganizowanego ( kolonie, obozy) skorzystało 2I uczniów, z
wypoczynku z rodzicami skorzystało |43 uczniów, z w1poczynku w kraju skorzystało
I29 uczniow i z wypoczynku za granic4 skorzystało 30 uczniów.

Kontynuując ten temat Dyrektor PSP w Czermnie Marianna GraŻyna Michalska
poinformowała o wypoczynku letnim uczniów tej szkoły.
Zwypoczynku zorganizowanego poza miejscęmzamieszkania ( w kraju) skorzystało
12uczniów, (za granicq) 10 uczniów' z wypoczyttluniezorgaltizowanego (w kraju)
51 gczniów , (za granicq) - 7 uczniów.
Zwypoczynku zgrganizowanego w miejscu zamięszkania skorzystało 10 uczniów.
Z jednej formy wypoczynku skorzystało 60 uczniów, z 2 forrn 12 uczniow, z trzech
lub więcej form2 uczniów.

Przedstawiona informacja stanowt załącznik nr 4 do niniejszego protokotu.

Będąc przy glosie Dyrektor Michalska zgłosił.a problem dotyczący braku opieki

stomatolog icztĄ dla uczriow tej szkoły.
Zwróc\ła się ona o pomoc w rozwiązaniu tego problemu.

Przewodniczący Rady Gminy odpowiadając na pytanie p. Dyrektor
poinformowat., ie zgodnie Z nową ustaw4 o opiece zdrowotnej naducznlami podejmie

onwraz z Wójtem działania aby tak4 opiekę zorgatizować.
W trakcie trwania komisji wykonał telefon do Narodowego Funduszu Zdrowia w celu
uzyskania informacji na temat ,,Dentobusa'' i formy porozumienia, które należy
zawrzec aby zapewnić opiekę stomatologiczną dla uczniów.
Następnie przedstawił on uzyskane informacje radnyrn i dyrektorom szkół.
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Ad.pkt.6.
W kolejnym punkcie posiedzenia głos zabrał'a Irena Łowicka t odcz5Ąał'a

informację w sprawie wywiązywania Się vczniów z obowi4zku szkolnego
przygotowafi4przęz pracownika ds. oświaty w lJrzędzie Gminy Danutę Leśniewicz.

Jak wynika z treści informacji, III klasę Publicznego Gimnazjum w Fałkowie
oraz YIII klasę Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie i w Czermnie w roku

. szkolnym 201812019 ukończyło ogółem 9l uczniów.
IJrzqd Gminy dotychczas otrzymał potwierdzenia przyjęcia 69 uczniów do
następuj ących szkół ponadgimn azj alty ch:
- I Liceum ogólnokształcące w Końskich - 9'
- II Liceum ogólnokształcące Nr 2 w Końskich - 9,
. III Liceum ogólnokształcqce w Kielcach _ 1,

- Zespót' Szkół PonadgimnazjalnychNr l w Końskich' Technikum Nr 1- 19,

- Zespót. Szkół PonadgimnazjalnychNr 2 w Końskich - 14,

- Niepubliczne Technikum Zawodowe w Końskich_3,
- Zespół Szkół Leśnych w Zagnansku - 1,

- Branzowa Szkoła I Stopnia,,Uniwerek'' w Końskich _ 1

- NiepublicztaBranŻowa Szkoła I stopnia w Końskich - 3,

- Zespół' Szkół Ponadpodstawowych w Przędborzu_ 6,

- Zespół Szkół Nr 2 we Włoszczowie - 1,

- Zespol Szkół Ponadpodstawowych Nr 9, Tęchnikum w Lodzi - 1,

- Szkoła Przysposabiajqca do pracy w Baryczy - |,
Przedstawiona informacja stanowi zał'ącznik nr 5 do niniejszego protokotu.

Ad.pkt.7.
Przewodnrcz4cy Komisji odczytał. pismo Zarządl Gminnego GLKS w Fałkowie

o dofinansowanię kwotą 8.500,00 złbleŻącej działalności Klubu.
Jak wynik a z treści pisma mimo dotacj i otrzymanej z U rzędu Gminy na r ealizację
zadania zwiqzanego Z upowszęchnianiem kultury ftzycztej i sportu' pomocy
finansowej irzeczowej sponsorów orazrodzlców Klub nie posiadawystarczaj4cych
Środków finansowych na bież4cą działalnośó zewzgLędu na wiele działail
skierowanych do mieszkańców Gminy przęz Klub oraz rosnące ceny ustug
Klup przez orgafiIzację zajęÓ sportowych integruje dzieci,rrfl.odziei i dorosłych
mieszkańców Gminy, a dzięI<tudziałowi w rozgrywkach i turniejach promuje Gminę
Fałków.
W dalszej treści pisma wskazano, ie doftnansowanie przeznaczone byłoby na:

- utrzymanie boiska sportowego kwota 2.500,00 Zł,
- wyjazdy na mecze plłkarzy występujących w klasie B oraz d.o"y.y dziecięco -

rriodziężzowej około 10 wyjazdów do końca 20|9 roku kwota 4.000,00 zł,
- opłaty sędziowskie meczy roz9rywanych w Fałkowie - klasa B-seniorów - 5 męazy
kwota 2.000,00 zł',

W tym temacie gt'os zabrał' radny GrzegorzZgatiacz, który stwierdził', Że

działaItość Klubu między innyrni prz1mosi korzyści dla zdrowla dzieci, mogQ one

' Zagospodarowaó swój wolny czas nie korzystając wówczas nadmiernie z komputera.

Komisja pozytywnie ustosunkowała się do wniosku Zarządu GLKS w sprawie
wnio skowanej kwoty ta bieiącq dział'alnośó Klubu.
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W przrypadku braku mozliwości dofinansowania Klubu wnioskowaną kwotą Komisja
proponuje dofinansowanie w niŻszej kwocie.

odnoŚnie dofinansowania Klubu gł'os zabr4ł Przewodniczqcy Rady Gminy Piotr
Gonerka.
WyjaŚnił orl, Że GLKS, aby otrzymać wnioskowane dofinansowanie zobowi4zany jest

złoŻyć ofertę narea\tzację zadaniaw trybie wroszezonej oferty realizacjizadatia
publicznego, które będzie opublikowane na stronie Biuletynu Informacji Publicznej
Gminy.
Po rozstrzvgnięciu konkursu Gmina moŻę podpisaó z Klubem umowę na powierzenie
r ealrzacjt te go zadarua.
W tym trybie zadatię moŻębyc reallzowane nie dfużej niŻprzez okres 90 dni, a

udzielona dotacja nie moze przeWoczyó kwoty 10 tys. zł.
Ad.pkt.8.

Głos ponownię zabrat'Przewodnl'czący Rady Gminy, który zapoztat z

otrzyrrranyrr projektem uchwały Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego w sprawie

wprowadzenia na terenie województwa świętokrzyskiego ograticzeń t zakazów w
zakresie eksploatacji instalacji' w których następuje spalanie paliw celem jego

zaopiniowania.
P o wysłuchaniu wyj aśnień Komi sj a j edno gło śni e zaakcepIowała r ozw LązanLa

proponowane w projekcie uchwały wskazując słuszny kierunek solidarnej
odpowiedzialności za stan środowiska.
Komisja rowltieŻ stwierdziła, ie w dokumencie tym brak jest wskazania sposobu
monitorow arlra oraz egzekwowaffia zapśów projektu uchwały jak równiez źródęł.

pokrycia kosztów związaty ch z ich rcaIizacjq,
Następni e gł'o s zabr ata r adna Elibieta S liwiń s ka, która p o informowała o

zgłaszatymprzęz mieszkańców Czermna ulicy osnowa problemie, jakim jest

wydobywanie się smro du z urządzefi katalizacyjnych.
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Maryla Domańska zwróciła się o

vprzqtnięcie pozostałości znajduj4cych się przy ulicy Dąbrowa w kierunku Sułkowa.

Ad.pkt.9.
W zwtązkll zę zrealizowaniem porządku Przewodniczący Komisji podziękował

ws2ystkim zaudziat' l zamknął' posiedzenie.
Na tynr protokół zakoiczono

Protokółowała:
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